




APL 6



HYDRAULIC EQUIPMENT FOR FASTCLIP INSERTION AND EXTRACTION, HAND-OPERATED & PORTABLE

- Tool for manual insertion and/or extraction of Fastclips on most of the flat bottom rails; to be used for spot operation;
- Easily transportable and lightweight, it permits:
 - The extraction and the insertion of Fastclips to maintain the rail in plain tracks,
 - The extraction of Fastclips to maintain the rail in fish-plated area.
- Swiveling head allows the operator to stay safely inside the track under operation;
- APL6 avoids:
 - The dangerous use of long levers to insert or extract Fastclips,
 - The use of heavy duty equipment.

- Mass: 



ПЕРЕНОСНОЙ РУЧНОЙ ГИДРАВЛИЧЕСКИЙ ПРИБОР ДЛЯ УСТАНОВКИ И СНЯТИЯ ПРУЖИННЫХ КЛЕММ FASTCLIP

- Инструмент для ручной установки и/или снятия пружинных клемм Fastclip на большинстве типов железнодорожных рельсов; предназначен для небольших объемов работ
- Легкий, просто перевозится, обеспечивает: снятие и установку пружинных клемм, в том числе в зоне стыковых накладок
- Поворотная головка обеспечивает безопасность оператора, который может оставаться внутри рельсовой колеи
- APL6 позволяет избежать:
 - опасного использования длинных рычагов для снятия и установки пружинных клемм
 - использования тяжелого оборудования

- Масса: 

*We reserve the right to make any alteration or improvement deemed necessary to this equipment. Illustrations may include optional equipment.
Мы оставляем за собой право вносить изменения в характеристики оборудования. Иллюстрации могут включать оборудование, поставляемое за дополнительную плату.*